
Vragen aan college in Commissie Ruimte 23-01-2020

D66 (ingediend op 16-1-2020)
Vattenfal heeft vergevorderde plannen 
voor een biomassacentrale in Diemen. 
Bekend is dat een biomassacentrale 
een vuilere uitstoot geeft dan gas- en 
kolencentrales. Ouder-Amstel ligt ook 
in het gebied dat daarvan de nadelige 
effecten ondervindt. De andere 
gemeenten, Diemen, Weesp, Gooise 
Meren en stadsdelen Oost van 
Amsterdam hebben hierover zorgen 
en hebben Vattenfal verzocht de bouw 
te stoppen. 
Hoe staat de gemeente Ouder-Amstel 
hierin? Heeft het college ook actie 
ondernomen of is zij dat van plan? 

GroenLinks (ingediend op 15-1-2020)

Hierbij kondig ik mijn vragen aan het 
college voor de commissie ruimte.(23 
januari) Het betreft de veiligheid 
inzake Machineweg Ouderkerk.
Ik heb daar 17 oktober 2019 (cie 
Ruimte) al vragen over gesteld aan 
het college naar aanleiding van een 
fietsongeluk.

1.In Duivendrecht is een vergunning 
verleend voor een dakopbouw voor 
een drielaags woning in de 
kruidenbuurt. Omwonende maken 
daar zich zorgen over. Blijkbaar is 
dergelijke vergunning jaren geleden 
geweigerd en ineens wel toegestaan. 
Kan het college uitleggen hoe dit 
mogelijk is. En is het bewust beleid 
van het college dat dergelijke 
grootschalige uitbouw mogelijk is? 

2. We refereren ook aan de uitbouw in 
de Houtzaagmolen waarover we 
gesprek met de burgemeester hebben 
gevoerd. De grootschalige uitbouw is 
gemaakt voor de verkamering (waar 
nu 6 studenten wonen). Vind het 
college dit wenselijke ontwikkeling in 
onze gemeente en zo neen: wat gaat 
het college hier aan doen? 

Het college heeft beloofd om contact 
op te nemen met de 
Verkeerscommissie en te overleggen.
1) heeft het college contact gehad met 
de verkeerscommissie en zo ja, wat is 
daar uit gekomen.
2 heeft het college stappen 
ondernomen om het veiliger te maken 
op de Machineweg zo ja welke 
stappen heeft het college 
ondernomen?




